
 
                                        PROCES-VERBAL 
 
 Încheiat azi 30.03.2012 ora 12,cu ocazia şedinţei ordinare pe luna 
martie,conform convocatorului,înregistrat la nr.1713/26.02.2012. 
 La şedinţă sunt prezenţi 11 consilieri din totalul de 11 câţi numără consiliul 
local şi dl.Dumitrescu ,delegat sătesc. 
 D-na secretar întreabă pe domnii consilieri dacă mai obiecţii sau adăugiri la 
procesul verbal al şedinţei anterioare.Nefiind ,este aprobat cu unanimitate de voturi. 
 Dl.preşedinte prezintă ordinea de zi ,pe care o supune spre aprobare şi care este 
aprobată cu 11 voturi pentru. 
                1.Proiect de hotărâre cu privire la reanalizarea HCL nr.8/2012. 
                                     Iniţiator: primar 
                                 Raportează:Niţi Elena Mădălina 
             2.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea desemnarea administratorului 
pentru depunerea cererii unice de plată din    campania 2012 şi stabilirea suprafeţelor 
pentru care se va depune cererea. 
                               Iniţiator: primar 
                               Raportează: Preduţ Liviu 
                3.Proiect de hotărâre cu  privire la   aprobarea scutirii de la plata dobânzilor 
şi a penalităţilor aferente   impozitelor restante ale SC Viti-Pomicola Sâmbureşti. 
                               Iniţiator: primar 
                               Raportează:Gheorghe Ioana 
                4.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea înfiinţării unui ziar local 
Cungrea Press. 
                               Iniţiator: primar 
                               Raportează:Condoiu Cecilia Ionela 

5.Proiect de hotărâre cu privire la  alocarea sumei 5000 lei pentru Parohia 
Adormirea Maicii Domnului Oteştii de Sus. 
                               Iniţiator: primar 
                               Raportează:Condoiu Cecilia Ionela 

6.Proiect de hotărâre cu privire  conferirea “Titlului de Cetatean de Onoare al  
comunei  Cungrea, jud Olt” 
                                 Iniţiator: primar 

                     Raportează:Niţi Elena Mădălina 
                7.Discuţii,întrebări ,interpelări. 
 

 Se prezintă materialele întocmite,după care se fac propuneri pentru înscrieri la 
cuvânt. 

 Dl.preşedinte propune ca să se confere titlul de Cetatean de Onoare al  comunei  
Cungrea, jud Olt” doar domnului Năstăsia Gheorghe şi pentru celelalte persoane 
nominalizate să se amâne până la şedinţa viitoare. 

Domnii consilieri sunt de acord. 
Se fac înscrieri la cuvânt:dl.Ban,lista rămâne deschisă. 
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Dl.Ban:Referitor la punctual 3,dacă aprobăm scutirea o să ne punem lumea în 

cap. 
Dl.Săndulescu:Când s-au eşalonat aceste credite,în afară de înştiinţarea de plată 

trebuia să se facă un angajament nou de plată. 
D-na Gheorghe:Ce hotărâţi dvs. Aşa facem! 
Dl.Săndulescu :Să se facă un angajament nou de plată ,în care să se includă şi 

dobânda până la această dată. 
Dl.Ban:Cu ziarul local sunt de acord.Cu privire la acordarea sumei de 5000 lei 

pentru biserica de la Oteştii de Sus ,zic că ar fi bine să le dăm la toate. 
D-na Gheorghe:E o hotărâre să se acorde la toate bisercile 500 de lei. 
Dl.primar:Pe lista de investiţii avem prelungirea conductei de gaze până la 

biserica de la Oteştii de Jos. 
Dl.Tudosiea:Dacă vine şi cel de la Spătaru ,ce faci? 
Dl.Săndulescu:Vă rog să vă înscrieţi la cuvânt,nu mai vorbiţi aşa. 
Dl.primar:Noi nu plătim decât manopera pentru construirea capelei.Noi am 

prevăzut bani în bugetul local. 
Dl.Tudosiea:Să nu se creeze un precedent. 
Dl.Săndulescu:Noi sprijim financiar doar pentru manoperă.Nu cred că e o 

problemă.Pentru a construi o capelă e nevoie de bani mulţi.La Ibăneşti s-a făcut 
parcarea şi gardul,şedinţa trecută am aprobat ca să donăm la toate parohiile 
materialele rezultate din demolarea şcolii Cungrea. 

Să ne gândim că e bine pentru comunitate .Până la urmă toţi o să ajungem 
acolo. 

Dl.Alexe:Referitor la cererea de eşalonare a datoriilor de la Viti-Pomicola 
Sâmbureşti,sunt de accord cu eşalonarea,dar nu sunt de acord cu scutirea de la plată a 
dobânzilor.Dacă se poate,aş fi de acord să donăm dobânda bisericilor. 

Dl.primar:Noi nu putem face donaţii în bani. 
Dl.Alexe:Dacă tot a venit vorba de Viti-Pomicola,au demolat halele de acolo 

fără autorizaţie şi mai mult decât atât plăcile de azociment şi pe cele din beton le-au 
dus la Mieşti în drum, spre Cruci.E un dezastru ecologic acolo.O să anunţăm Garda de 
Mediu pentru că aceste plăci sunt toxice şi prin dezintegrare poluează atâtv solul cât şi 
aerul. 

Dl.Săndulescu:În prima şedinţă să avem pe masă adresa către Garda de Mediu 
şi către Viti-Pomicola.Mai vreţi să conferim titlul de Cetatean de Onoare al  comunei  
Cungrea, jud Olt”  domnului Jean Valvis… 

Dl.Tudosiea :Puteţi să-i executaţi silit. 
Dl.Popa :Referitor la reanalizarea HCL 8/2012 e adevărat că nu am ştiut de la 

cap coadă prevederile legale,dar din câte înţeleg mai întâi aprobăm noi şi după aceia 
ne dau ei avizul.Nu e legal să hotărăm noi după avizul lor. 

Sunt de acord cu numirea d-lui Brezoi Constantin în funcţia de administrator.Cu 
scutirea de la plata dobânzilor nu sunt de acord .E corect ca un cetăţean cu un venit de 
350 de lei pe lună să plătească dobândă ,iar cel care vine cu un sac de bani să-l 
scutim ?Dacă cineva mi-ar aproba eşalonarea datoriilor de la bancă ,aş fi mulţumit. 
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Nu e niciun fel de răutate,dar banii trebuiesc plătiţi.Să nu mai vehiculăm că 

sprijinim parohiile ,ci cultura.În oraşe există capele mortuare şi potrivit normelor 
europene trebuie să ne aliniem şi noi.Sper să nu fiu cel care o inaugurează.Referitor la 
conferirea titlului  de Cetatean de Onoare al  comunei  Cungrea, jud Olt” domnului 
Năstăsia Gheorghe sunt de acord,mai ales că sunt şi eu cetăţean de onoare şi chiar îmi 
face plăcere să fiu în galeria somităţilor. 

Dl.primar :Nu aţi scris nimic în Cartea de Onoare. 
Dl.Lică :În afară de faptul că nu avem şcoală,deoarece este la constructor ,iar 

cea veche e în curs de demolare aş vrea să ştiu unde va fi sediul şcolii ?La Spătaru 
lucrările sunt realizate în procent de 80%.Sunt de acord cu eşalonarea datoriilor,dar nu 
sunt de acord cu scutirea de la plata dobânzilor.Cu cetăţenii de onoare ar fi bine să ca 
cei care au făcut propunerile să vină şi cu CV-urile acestora semnate. 

Dl.Nicolescu :Referitor la reţeaua şcolară am înţeles că a apărut un Ordin după 
şedinţa noastră.Cred că ne prinde vara cu aprobarea reţelei şcolare şi ajungem tot de 
unde am plecat.Cu eşalonarea datoriilor sunt de acord dacă e făcută în spiritul legii. 

Dl.primar :Datoriile sunt mai vechi de un an.Ei au declarat şi terenurile pe care 
le-au luat ulterior au fost puşi în posesie oamenii îndreptăţiţi. 

Dl.Nicolescu :Datoriile trebuiesc plătite. 
Cu sprijinul acordat pentru Parohia Oteştii de Sus e bine ce faceţi pentru  că e o 

obligaţie a consiliului local să susţină şcolile,bisericile şi dispensarele. 
Dl.Lică :Şi dispensarul veterinar trebuie susţinut ! 
Se supun la vot proiectele de hotărâri. 

              1.Proiect de hotărâre cu privire la reanalizarea HCL nr.8/2012-nu se aprobă-
11 voturi pentru. 
             2.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea desemnării administratorului 
pentru depunerea cererii unice de plată din    campania 2012 şi stabilirea suprafeţelor 
pentru care se va depune cererea-dl.Brezoi-11 voturi pentru. 
                3.Proiect de hotărâre cu  privire la   aprobarea scutirii de la plata dobânzilor 
şi a penalităţilor aferente   impozitelor restante ale SC Viti-Pomicola Sâmbureşti 
  -se aprobă eşalonarea pe 4 luni inclusiv cu dobânzile aferente-11 voturi pentru 
  -se respinge scutirea de la plata dobânzilor aferente-11 voturi pentru 
                4.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea înfiinţării unui ziar local 
Cungrea Press-11 voturi pentru                            

5.Proiect de hotărâre cu privire la  alocarea sumei 5000 lei pentru Parohia 
Adormirea Maicii Domnului Oteştii de Sus-11 voturi pentru. 

6.Proiect de hotărâre cu privire  conferirea “Titlului de Cetatean de Onoare al  
comunei  Cungrea, jud Olt”domnului Năstăsia Gheorghe-11 voturi pentru. 

Se declară închise lucrările şedinţei. 
 

                  Preşedinte,                                        Secretar, 
              Aurel SĂNDULESCU              Gabriela ANDRONIE 


